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ACTA DE LA 
SESSIÓ  ORDINÀRIA 
CELEBRADA pER 
L ’ A J U N T A m E N T 
pLE EN pRImERA 
CONVOCATÒRIA, EL 
DIA 27 DE mAIG DE 
2010.

ASSISTENTS:
SR. ALCALDE-pRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen 
la totalitat  del  Ple,  a fi de celebrar  Sessió  Ordinària  
i pública, l’Orde del dia de la qual se’ls ha notificat  en  
legal forma.  En el Saló de Sessions d’este Ajuntament, 
en primera convocatòria,  sota  la  presidència   del  Sr. 
Alcalde, En JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les 
vint-i-una hores i trenta minuts s’obri la Sessió per a 
tractar del següent:

ORDRE DEL DIA

1r. ApROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DE 
DATA 30-10-2009. Preguntats els presents si tenen 
observacions que fer a l’acta esmentada  ningú en té 
cap, per tant s’aprova per unanimitat.

2n. ApROVACIÓ DEL pLECS DE CONDICIONS I 
pROJECTE DE L’OBRA REpOSICIÓ DE CARRERS 
DEL CASC ANTIC I ADEQUACIÓ DE pL. ROQUETA 
DEL pLA CAmpS. S’adona al ple del projecte i els plecs 
de condicions per a la licitació de l’obra esmentada 
inclosa en el Pla de Recolzament a la Inversió Productiva 
als Municipis de la Comunitat Valenciana.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà explique 
que en el ple  de vint-i-tres d’abril de dos mil nou es va 
aprovar per unanimitat la realització d’aquesta obra, i ara 
es tracte d’aprovar el projecte i els plecs de condicions 
per a la licitació.

Explique a continuació el contingut dels plecs de 
condicions i del projecte, que compren els carrers 
Desemparats i Roqueta, i que desprès caldrà fer un 

projecte complementari per a les unitats d’obra que no 
s’han pogut incloure.

Als efectes de completar l’expedient s’acorda per 
unanimitat:

1/ Aprovar el projecte tècnic redactat pel tècnic Municipal 
Sr. Gómez Melià.

2/ Aprovar els plecs de condicions tècniques particulars 
i el de  condicions economicoadministratives  per a la 
licitació de la mateixa. 

3/ Declarar l’expedient de licitació de tramitació urgent 

4/ Autoritzar al Sr. Alcalde  para la impulsió de 
l’expediente de contractació i delegar en el Sr. Alcalde 
per a l’adjudicació provisional i definitiva.  

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que 
ha votat favorablement per responsabilitat, però que no 
estan d’acord en què els veïns hagen de pagar, ni en la 
pujada d’impostos.

El Sr. Viol respon que no s’ha dit res de contribucions 
especials, però que es passaran, igual que ja s’ha fet, 
una vegada que se sàpien les millores de les empreses, 
i que la postura del seu grup no és fer pagar perquè si, 
sinó que pensen que els veïns han de contribuir quan 
els toca, com han fet els demés veïns del poble en els 
carrers que s’han arreglat.

El Sr. Sales Muñoz pregunta quina diferencia hi ha amb 
este projecte, perquè van dir que el volien aparcar.

El Sr. Viol diu que aquest projecte es va aparcar perquè no 
es col·lapsaren els carrers i accessos del poble, i també 
que estigueren finalitzades les obres de la carretera. 
Que la Generalitat no ha establert període de pagament 
respecte a les certificacions d’obra a l’empresa que farà 
l’obra. Que ha fet un avanç econòmic a l’Ajuntament 
d’un 20% sobre el total de l’obra, i que en una reunió 
ens va dir que estiguérem  tranquils que les empreses 
cobrarien.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que una sessió es va dir que 
s’estudiaria l’assumpte, i creu que ara es podria fer menys 
obra i que la gent no pagara. I que referent lo que va dir el 
Sr. Viol de la Visa, que  van dir que es gastaria menys en 
festes i en el compte general de l’any dos mil nou es veu 
que no és aixina. I que tots els gastos s’han incrementat, 
con els de personal i els préstecs. Que quan governava 
el partit popular el deute era de cent cinquanta sis euros 
per veí i ara és de cinc cents cinquanta sis.

El Sr. Alcalde respon que l’estalvi en festes és de  
cinquanta i sis mill euros, però que encara  s’arrosseguen 
pagament d’anys anteriors, i que la partida de despeses 
de personal el Sr. Miguel no diu tota la veritat ja que moltes 
despeses d’aquest personal estant subvencionades 


